
Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 1/2019-01-24

Tre kårstyrelsemedlemmar närvarade

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnades av Kårordförande (KO)

§ 2 Val av mötesordförande
KO valdes till mötesordförande

§ 3 Val av sekreterare
Mötessekreterare utsågs

§ 4 Val av protokolljusterare
Protokollsjusterare utsågs

§ 5 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastslogs med möjlighet att lägga till under§ 16

§ 6 Godkännande av tidigare protokoll 2018/7 och 2018/10
Bordlades p.g.a. tekniska problem

§ 7 Rapporter
1. KO/Förvaltning har:

↪ Initierat och arbetat med skolrekrytering på Söderholm
↪ Lagt massor med timmar på GDPR (igen), se nedan
↪ Tvingats tjafsa om nyckeln till Kvarterslokalen
↪ Åter väckt frågan med VåGå om en gemensam äventyraravdelning
↪ Rett ut frågan om en hyresräkning som gått till Kronofogden (KF)
↪ Varit på banken för att utöka kassörens access
↪ Varit i kontakt med Vågå ang. valborg
↪ Fritidsrekryterat
↪ Pratat med en av Scouternas konsulenter om möjligheten om att få medel till att

köpa in utlåningsgrejor

2. Postmottagare
Inget av intresse

3. Kassör/ekonomi
- Betalt den uppkomna skulden till Kronofogden (KF)
- Banken har höjt årsavgiften från 900 kr till 1 200 kr

4. Medlemsregistrerare
- Har tagit bort fyra scouter från scoutnet
- Inga nya har registrerats

5. Hemsidan
Nya hemsidan är igång



6. Facebook
Nya bilder från rekryteringen på Söderholm har lagts upp

7. Avdelningar
↪ Skogstrollen

Har haft 2 möten. 2 scouter har slutat. Avdelningen har nu fyra scouter.
↪ Småtrollen

Oklart hur många scouter som finns på avdelningen (ledarna tror att de är 4)
§ 8 Beslutsrapportering

(Både de aktiva och arkivet)
Kårstyrelsen beslutade att anta förslaget (bilaga 1)

§ 9 GDPR so far
KO har
1. Rensat information i gmailkontona
2. Fastnar hela tiden i nya problem så hen inte kommer någon vart med vår

GDPR-policy
3. Efter att ha haft gigantiska tekniska problem har hen äntligen börjat rensa Kårens

drive.
4. Upptäckt att så fort hen tankar ner googledocsdokument på sin egen dator så

konverteras de till officedokument vilket ju ger upphov till tempfiler.
5. Hen har också börjat rensa sina egna “Hämtade filer” från kårdokument. Detta

måste alla göra.
6. För att försöka bli av med tempfilerna har hen diskrensat sin maskin. Åter även det

något som alla borde göra.
7. Med anledning av ett inlägg som skrevs på Svenska scouter på FB så har hen åter

försökt reda ut frågan om vi överhuvudtaget kan ha personuppgifter på nätet. Det
tycks tveksamt på grund av att vi inte har kontroll över vad vår data används till hos
någon av aktörerna på marknaden men är svårt att veta enligt kårens it-ansvarig
eftersom det inte finns några prejudicerande domar.

8. Det enda sättet, enligt kårens it-ansvarige, är att antingen ha en egen molntjänst
(som samma person erbjudit sig att hosta gratis) eller att bara använda en dator
som tillhör Kåren med vidhängande USB-minne för att hantera de dokument som
innehåller personuppgifter.

9. Inget av det här känns bra. KO skulle kunna tänka sig en lösning där vi använder en
egen molntjänst för att hantera de dokument som innehåller personuppgifter och
behåller driven till allt annat.

10. Hen tänker nämligen INTE konvertera alla dokument som finns i driven till office!
11. Nackdelen är att en egen molntjänst kräver Office och vi kommer inte att kunna

skicka dokumenten mellan oss. Men om vi istället väljer att Kåren ska ha en egen
dator så måste den fysiskt flyttas hit och dit. Flyttas bara USB-minnet så kräver vi



dels att alla som hanterar dokumenten måste ha office och dels kommer vi åter
drabbas av problemet med tempfiler.

12. Ovanpå det så Har KO också upptäckt att vi måste göra en konsekvensanalys av
vilka risker det kan innebära för den enskilde medlemmen om vi skulle få en läcka.
Hen fick det här svaret på Svenska scouter på FB:

“Så innan scoutföreningar samlar in och lagrar uppgifter om barns hälsa bör man
göra en konsekvensanalys, vilket innebär att man som personuppgiftsansvarig
helt enkelt (såvitt jag förstått) måste undersöka de faktiska riskerna för de
personer vars uppgifter man samlar in genom det lagringssätt man använder
osv.

Om man i konsekvensanalysen kommer fram till att insamlingen medför ovanligt
höga risker för personerna vars uppgifter samlas in bör man rådgöra med
Datainspektionen.”

13. Ko tycker det här låter jättejobbigt men fick också det här med sig:
“…..Om man studerar ovanstående kriterier (artikel 58.2 dataskyddsförordningen anm.)

inser man att en scoutkår sällan lär vara aktuell för att motta ett bötesbelopp på 100
miljoner…..”

§ 10 KST 2018 hur går det?
Protokollet är fortfarande påbörjat.

§ 11 Valberedare för 2019
Eftersom XXXXX gått med på att vara revisor för både 2018 och 2019 så kände KO att
det blev märkligt (faktiskt helt emot stadgarna) om hen också skulle vara valberedare
(som hen valdes till på KST). KO har därför pratat med XXXXX om valberedandet som
sagt ja. Båda sakerna måste korrigeras på extra KST.

§ 12 Valborg 2019
Egentligen inte så mycket nytt förutom att KO kommunicerat en del med VåGå. Det första
valborgsmötet hålls 31/1. Vi har också åter fått tipset om Skärholmens gospelkör.
Föreningsstöd måste sökas senast sista mars.

§ 13 Arbetsgrupp för 5-års jubiléet 1/6?
Känns som om det skulle kunna vara en god idé att skapa en arbetsgrupp för detta så vi
slipper sitta och detaljplanera den på kårstyrelsemötena. Arbetsgruppen ska naturligtvis
rapportera till KS. Föreningsstöd måste sökas senast sista mars.

Kårstyrelsen beslutade att en arbetsgrupp för firandet av 5-års jubileumet skulle skapas

§ 14 Utdrag ur polisregistret - Skapa skrivna rutiner?
KO skapar och skriver ner dessa rutiner

§ 15 Rutiner för styrelsearbetet
Bordläggs till senare möten



§ 16 Övriga frågor
1. Öppet hus Örnsberg 12/2

KO går på det
2. Sommarlovsaktivitet - ska vi söka medel från Scouternas Ljus och valinsamlingsmedel?

Sista ansökan första april.
Kårstyrelsen beslutade att vi skulle söka bidrag från fonden

3. Vi har fått en dator av it-ansvariges flickvän för att kunna hantera GDPR på ett säkert
sätt.
Vi tackar ödmjukast!

§ 17 Tid för nästa möte
21/2 kl 19.00 på Rönnholmsgränd

§ 18 Mötet avslutas
Mötesordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet

Mötesordförande:_____________________________________________________

Styrelseledamot:_____________________________________________________



Beslutsammanfattning

Paragraf Beslut Utförare Kommentar

§ 4 Terminsavgift ska skickas ut till den
scout som inte är införd i Scoutnet

Kårordförande Påbörjat arbetet med
att få kontakt med
mamman till
scouten.

§ 13 Kontakta Skärholmskören för sång
på valborg

Inger Påbörjat
Svar?

§ 17 Scoutföräldrar ska hädanefter bjudas
in till kårstyrelsemötena

Kårordförande Inte hunnit med

1/2019, §
1

Skapa arbetsgrupp för firandet av
5-års jubileumet

Kårordförande

1/2019, §
16

Söka pengar ur Scouternas fond Ljus
och valinsamlingsmedel

Kårordförande



Bilaga 1

Förslag till rutiner kring beslutsrapportering

1. I slutet av varje KS-protokoll görs en sammanställning av de beslut som tagits under
mötet och ska genomföras på något sätt samt äldre beslut som inte var genomförda
till det aktuella KS:et.

2. I det första fallet anges vem/vilka som ska utföra det. I det andra görs bara en “copy
and paste”.

3. Vid de äldre besluten görs en kommentar om statusen på beslutetet.
4. Naturligtvis innebär det här att vi får personuppgifter men det är i dokument som

redan innehåller sådan. Antalet dokument med personuppgifter minskar alltså mot
idag.


